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Saksliste

1. Konstituering av styret:
Hanne fortsetter som sekretær, og Roy Arild fortsetter som
redaktør.

Regnskapsfører: Skal velges blant styrets medlemmer.
Alternativer: velge blant nåværende styremedlemmer, eller
innkalle til ekstraordinært rep. møte og velge et ekstra medlem
i funksjon som regnskapsfører. Ola: kan vi sende e-post til
representantene og be om muligheten til å velge
regnskapsfører blant medlemmene, og ikke styret.

Frank lager forslag til epost som sendes ut til PTV hvor styret
ber om aksept for at regnskapsfører kan finnes blant
medlemmene.

Viktig at alle i styret skriver opp hvor mye tid de bruker på
fagforeningsarbeid. Dette er ikke fulgt opp til nå, og er
etterspurt av rep.skapet. Det er laget et skjema for dette i
google disk.

Reiseregning:

Vi har fått forslag til ny reiseregning på excel. Sendes ut til
styremedlemmene til vurdering.

Møtegodtgjørelse:

Etter rep.skapet er godtgjørelsen gjort om på slik at
styremedlemmene får en fast årlig sum. De som er vara får
godtgjørelse slik det er bestemt fra tidligere, hvor de får en
bestemt sum for møter som er heldags.

2. Runde: er det noen som har plukket opp noe vi som
fagforening burde følge opp?

Ola: lønnsoppgjør og vaktavtalen - ønsker mer informasjon om
hva som skjer der.

Frank: vaktavtalen er det satt i gang arbeid med, basert på det
vi vet.



Ola: fint at noen sier at det jobbes med, men dette er sagt i ett
år. Tror det når vi ser det. Har inntrykk av at sjef venter det ut
og satser på at det går over. Frank tar det videre med sjef og
ber om dato for når vi skal få tilbakemelding.

E-M: Helt enig med Ola. Kan godt komme en påminnelse fra
oss om at dette skal være en prosess hvor vi skal ha påvirkning.
Vi må vite hva de jobber med.

R-A: Vaktbiten som er et tema. Det er utålmodighet blant
medlemmene. Utover det er det øvingsavtalen. Kronesummene
skulle ses på. 220,- per dag skulle ses på da den ikke er justert
på veldig lang tid. Det begynner å bli en del ting som havner i
“skal jobbes med senere”.

Stian: bekymringsmelding savnes oppfølging på. Manglende
ledelse på Starum, folk som slutter og fungeringer.
Frank: fått melding om Skogens oppsigelse. Frank ba om møte
med Øistein og Georg, og gjennomførte dette sammen med
Vegar og Hanne. De skulle lage plan og følge opp videre.

Lene: stille og rolig.

Birthe: har de løse medlemmene, men har ikke hatt møte med
de. På kontoret: vakt og pensjon som opptar de om dagen.

Når man skal se på vaktavtalen; burde det drøftes hvor ofte
man går vakt? Dette for å se på den totale belastningen.

3. MO møte:

Diskuteres økonomi. Delta sentralt begynner å presse de
minste foreningene.

Ola: Har diskutert dette med tilknytning til Delta sentralt på
eget medlemsmøte - de vil heller betale litt mer kontingent og
tilhøre et særforbund.

4. Planlegge for et fysisk møte i vår for at styret kan bli bedre
kjent og vi kan fordele arbeidsoppgaver etc. Birthe kan
planlegge turen. Hanne følger opp for å finne datoer.

Forberedende rep.møte okt/nov: Ola kan planlegge.

5. Lønnsforhandlinger til høsten:

Må sette ned en gruppe for å se på det. Frank ønsker at Roy
Arild, Hanne og Elin Mari blir med.

PTV-møter:

Dette er etterspurt. Se på muligheten for å gjennomføre noe i
september/høsten og da en 3 timers økt digitalt. Stian følger
opp.

Evaluering av rep.møte:

Ola: Vi burde vurdere å ha møtet et annet sted neste år. Med
mer effektiv tidsbruk kan man kanskje gjennomføre på kortere
tid.



Elin Mari:Vi kan begynne allerede nå å se på hvor vi kan være
neste år. Alle i styret kan ta ansvar for å se på mulighetene
rundt i eget distrikt. Se på andre muligheter enn hotell også.
Alle ser på dette til neste gang.

Hanne Melby
Sekretær


